
Svenska Stövarklubben 

Protokoll 3/2019. 

Tid: 2019-04-03 Kl 19.00 – 21.40 

Telefonmöte. 

Närvarande: Owe Karlsson, Tomas Lööf, Carina Adolfsson, Andreas Johansson, 

Peter Ledin, Gunnar Petersson, Örjan Strömberg (förtroendevald revisor) och 

Inge Johansson (sammankallande valberedningen). 

§ 35. Gunnar Petersson valdes till sekreterare för mötet. 

§ 36. Samtliga i styrelsen justerar protokollet. 

§ 37. Utskickat Protokoll 2/2019 genomgicks och beslut togs enligt 

ordförandens förslag att justera i paragrafer, §23, §27 och §32c. 

§ 38. Gunnar Petersson utsågs till sekreterare tills att styrelsen konstitueras vid 

nästkommande styrelsemöte. I uppdraget ingår att fördela inkommande e-post 

på sekreterare@stovare.se vilken är klubbens officiella e-postadress. Klubbens 

adress för brevpost är: Svenska Stövarklubben C/O Carina Adolfsson, Rise 434, 

835 98 Offerdal. 

§ 39. Tomas Lööf reviderar organisationsplanen som presenterades vid 

ordförandekonferensen med nya namn på ansvariga och delegater. Planen 

bifogas vid utskick av protokoll 3/2019. Det kommer i de olika grupperna 

löpande adjungeras in de kompetenser som anses nödvändiga. 

§ 40. Verksamheten i Svenska Stövarklubben kommer påverkas av att styrelsen 

är tre personer kort.  Detta innebär att prioriteringar kommer bli nödvändiga 

att genomföra i löpande verksamhet. De delar vi i nuläget ser som nödvändiga 

att genomföra med hög prioritet är: 

• Redovisningssystemet Hundprov med sökfunktioner kopplade till avel 

och utvärdering.  

• En mer omfattande utbildningsinsats till lokalklubbarna för rapportering 

av jaktprov där Andreas Johansson är tillgänglig att nyttjas vid behov. 

• Avelsorganisationen med målsättning att bredda avelsbasen för 

stövarraserna.  

Den del som vi i nuläget kan se bli lidande är: 

mailto:sekreterare@stovare.se


• Redovisningssystemet för utställningar i Hundprov som tillfälligt skjuts på 

framtiden, men ligger ändå högt i prioriterade saker. Styrelsen inser att 

projektet är viktigt. I och med det kraftigta manfallet och ett kommande 

fullmäktigemöte som ger en stor arbetsbörda på samtliga kvarvarande 

personer finns i dagsläget inte utrymme till att starta helt nya projekt.    

§ 41. Övriga frågor: 

• Andreas Johansson träffar programmerarna för Hundprov under vecka 

15. Han ska då klargöra hur de data vi kan få ut för de redovisade proven 

kan redovisas i tryck samt när. Mötet syftar bl a till att se hur de 

redovisade resultaten på bästa sätt kan precenteras i Resultatboken. I 

övrigt påbörja arbetet med de bra synpunkter som hittills kommit in från 

lokalklubbara. Fler synpunkter och önskemål väntas vart efter 

lokalklubbarna och rasföreningarna har funderat igenom vilka behov som 

finns för verksamheten lokalt, enligt tidigare utskick. 

• Det redovisas fortlöpande in resultat i Hundprov men strömmen mattas 

nu av då de flesta prov är redovisade. 

• Det saknas ett stort antal oredovisade prov från Smålands Stövarklubb. 

Svenska Stövarklubben väntar på elektroniska resultatfiler från Småland 

för att kunna redovisa även deras prov till SKK. De prov som redovisats 

från klubben har lagts in i Hundprov.se av Svenska Stövarklubben 

tillsammans med ett antal resultat enl. gamla PDF modellen. 

• Facebook: En medlem i gruppen ”Svenska Stövarklubben” anklagar 

styrelsen för att motarbeta ovanstående lokalklubb i sin redovisning av 

jaktprovsresultat. Proven ska enligt vederbörande vara inskickade men 

oredovisade av Svenska Stövarklubben. Det påstås även i samma tråd att 

det sedan 2006 saknas 2,9 miljoner kronor i klubbens kassa. Styrelsen ser 

mycket allvarligt på dessa anklagelser och överväger möjligheten till 

rättsliga åtgärder. 

• Andreas Johansson ska kontakta de i nuläget inblandade i redovisningen 

av utställningsresultat för att säkra exporten från redovisning till SKK. 

• Det har i månadsskiftet mars-april varit stora problem med mejl och 

hemsida kopplade till klubben. Det har redovisats från företaget som 

tillhandahåller dessa tjänster åt klubben att man gjort en stor 

uppdatering som påverkat funktionen för mejl och hemsida. Detta ska nu 

vara åtgärdat. 



• Uppland-Västmanland kommer från nummer 2/2019 att ha en sida i 

klubbtidningen Stövaren. 

• Verksamhetsberättelser för 2018 ska skickas in av de det berör så att 

dessa går att sammanställa inför fullmäktige 2020. 

• Valberedningens ordförande Inge Johansson informerade om att 

valberedningen vill bifoga en skrivelse till lokalklubbarna om namnförslag 

inför fullmäktige 2020. 

§ 42. Mötet avslutas. 

Ordförande tackar deltagarna för ett väl genomfört möte. 

Vid protokollet 

   

Gunnar Petersson 

  

Protokoll 3/2019  §35 till §42  Justeras:  

 

 

Carina Adolfsson  Tomas Lööf  

 

Peter Ledin   Andreas Johansson  

 

Owe Karlsson 

Ordförande 

 

 

Örjan Strömberg  Inge Johansson 

Förtroendevald revisor  Valberedningen 

 

 


